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Kallade, x=närvarande 

 

X Mathias Jönsson  Teresia Karlsson  Göran Steen, lerduvor 

X Roger Johansson  Niklas Moberg, gevär X Pontus Thuresson, viltmål 

X Bo Ohlsson X Torbjörn Andersson, kpist  Gustaf Dohlmar, ungdom 

X Roland Berg X Björn Almgren, pistol X Olle Wester, valberedning 

 

§ 1) Mötets öppnande 

Mathias hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat 

§ 2) Val av sekreterare och justeringsman 

Till sekreterare valdes Bo Ohlsson och till justeringsman Roger Johansson 

§ 3) Fastställande av dagordning 

§ 4) Föregående protokoll 

Lades med godkännande till handlingarna 

§ 5) Medaljer 

Beslut: För nationella program används vår egen medalj för internationella används 

DM plaketter för de grenar där det finns DM tecken (junior och senior bägge i dam 

och herr) för veteranmästerskap används alltid vår egen medalj. Ingen uppdatering av 

prisreglementet nu. Sektionerna uppmanas att diskutera eventuell övergång till enbart 

vår egen medalj. 

§ 6) Rapporter 

Viltmål, Pistol, Lerduvor och ekonomi har skickat in rapporter. Se bilaga. 

 

Sektionerna uppmanades tipsa Göran Steen på olika sätt att finansiera DM. 

 

Gratulerades kpistsektionen som haft bra framgångar på SM i boden med 14 

deltagare. Per Andersson och Torbjörn Andersson tog individuella guldmedaljer. 

Beslutades att de priser som erövrats tillfaller sektionen att besluta om. 

§ 7) IdrottOnline 

Beslutades att ordna utbildningstillfällen i Mjölby v 45 och Söderköping/Norrköping 

v 46 tisdag eller torsdag. 

Mathias kontrollerar om ÖIF kan lägga in medlemslistor (från Excel), om inte 

erbjuder vi oss att göra det själva. Vi kontaktar föreningarna om att få deras 

medlemsmatrikel i någon form. Krav (önskemål) är personnummer, namn och adress 

och epost. 

§ 8) Luftläger 

Lördag-söndag 29-30 oktober i Trädgårdstorp. Luftgevär och luftpistol. Övernattning 

möjlig men inte krav. Åldersgrupp 10-20 år. Inbjudan skall gå ut med mail och 

eventuellt post. För att få detta att fungera krävs ett engagemang från 

ungdomssektionen, Roger kontaktar Gustaf. Mat blir på catering, tränare tas in. 

§ 9) Klubbtränarutbildning 

Inte klart ännu. Mathias tar kontakt med Magnus Gustafsson. 

§ 10) SDF utveckling 

Vi väntar till våren med utvecklingshelg. 
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§ 11) Skytteforum 

3-4 december i Bromma. Mathias, Pontus, Torbjörn kontrollerar om de kan vara 

med. 

§ 12) Valberedningen 

Diskussion med Olle Wester. 

§ 13) Aktivitetsplan 2012 

Planeras till/vid nästa möte. Skjutprogram skickas till Roland före den 30 november 

som sammanställer. 

§ 14) Årsmöte 2012 

Vecka 10 i Trädgårdstorp, Mathias bokar. Kl. 18 sektionerna och 19 förbundet. 

§ 15) SM i Linköping 

Beslutades att Mathias kontrollerar om Linköpings skf har allt planerat och meddelar 

dem att förbundet inte kommer att engagera sig i arrangemanget. 

§ 16) Nästa styrelsemöte 

Nästa möte är den 15 december med julbord i Norrköpingstrakten. Mathias bokar 

lokal. 

§ 17) Mötets avslutande 

Mathias förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet:  Justeras 

 

 

Bo Ohlsson  Roger Johansson 
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Bilaga 1 Rapporter 

Pistolsektion 

DM i Grovpistol genomfördes den 25 maj i Motala med 5 deltagare.  

Regionmästerskap Öst 25/50metet arrangerades den 6-7 augusti. 

Tävlingen genomfördes som en tour genom Östergötland med början i Mjölby den 6 aug och 

fortsatte i Linköping och Norrköping den 7 aug. 

Stadium Sportcamp arrangerades den sista veckan i juni och de tre första i juli.   

80 st ungdomar fick prova på Luftpistolskyttets svåra konst. Norrköpings PK tillsammans 

med Finspångs PK svarade för att instruktörer fanns på plats. 

DM i Fripistol skulle ha arrangerats i Norrköping den 4 september men har fått ställas in på 

grund av säkerhetsarbete på 50-meters banan. 

Tävlingen är nu flyttad till Linköpings nya skyttecentrum i Trädgårdstorp den 16 oktober. 

Säsongstarten för Östgötacupen i Luftpistol börjar närma sig. Linköping arrangerar första 

deltävlingen den 9 oktober 

 

Björn Almgren 

 

Viltmål 

Vi har arrangerat dm i viltmål för första gången på flera år. Dm i jaktkombination sköts i 

Åtvidaberg och dm på regelbundna och blandlopp på 50m sköts i Rimforsa. Tyvärr var det 

ganska dåligt med deltagare båda gångerna. Men det kan bli bättre till nästa år nu när vi är 

igång med viltmålsskyttet igen. Planen är att vi ska skjuta dm på 10m running target någon 

gång under vintern. 

Östgötaskyttar hade stora framgångar vid viltmåls-sm i västerås. Med en massa medaljer till 

juniorer och damer och oldboys. I öppenklassen blev min egen 4:e plats på 80m enkelskott 

bästa resultat 

Pontus Thuresson 

 

SM i 80 m dubbel kul kombination där Ludvig Nilsson Rimforsa blev 2:a och Jonas 

Samuelsson , dito blev 3:a:Även Pontus Thuresson Åtvidaberg placerade sig i öppna klassen 

topp 10. 

I enkel kulkombination blev Jonas Samuelsson Rimforsa 2:a och Ludvig Nilsson 3:a 

God kunskap i dess grenar finns det tro mig och det är nog dags att vi ser till att arrangera lite 

större tävlingar för banor inom denna kategori finns det. 

Göran Steen 

 

Lerduvor 

Hej gossar hoppas att ni har haft en trevlig semester. 

En sak är helt säker:Svenskt lerduveskytte är i världsklass, garanterat. 
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Rapport från våra lokaltävlingar (vilka är ganska få) men vi har förhoppningar att få till fler 

under 2012 och då i samarbete med Sörmland. 

Skeet har vi haft Nationellt DM och vi försöker få ihop ett DM i Olympisk, men tyvärr finns 

det inte många intresserade klubbar (inga alls) att arrangera detta då jag försöker att få till ett 

DM som är sammanslaget med Sörmland och även kunna skjuta ett RM, om detta blir 

kommer vi att genomföra detta under senhösten/vintern 

Gällande den nya grenen i sporting kallad Sverige duvan har det genomförts en tävling i 

Norrköping och på flera andra platser och även finalpasset har hunnit avläggas. 

En mycket populär tävlingsform för alla som verkar ha fått fäste. 

Vi började med ett FITASC sporting DM förra hösten och trots mycket dåligt väder kom ca 

20 deltagande. 

I år har vi genomfört ett DM i Engelsk Sporting förra hösten förlagt på Åby skjutbana med en 

tävling som även avsåg inbjudan. Båda disciplinerna visar att Sporting är ett populärt skytte 

och hela tiden ökar med aktiva. 

Tanken var även att hinna med ett DM eller en sammanslagen kombinationstävling gällande 

DTL/Skeet men vid skrivande stund vet jag inte ännu om detta kommer att ske, men hoppas. 

Mycket värt att nämna är de juniorer som finns i distriktet bland annat då Jim Forsberg tog 

hem segern totalt i Mälarcupen och han är även uttagen som första reserv till landslaget. 

Den andra Junioren Jens Hellstöm har även han visat att han kommer vara med de ”stora 

grabbarna” då han under Hässleholms Grand Prix ledde hela tävling efter första dagen men 

inte hade den riktiga turen att få skjuta final den andra dagen, men vi kan nog lova att han 

kommer igen. Lite tragiskt med vårt skeetskytte som tidigare genom åren haft god bredd 

börjar sina ut. 

Vi har tappat skyttar som Robin Gustavsson(tagit paus) Kenny Steen tävlar för Oppunda-

Fredrik Larsson tidigare Mjölby tävlar för Karlstad-Henrik Jansson med flera. 

Kenny har detta år skjutit riktigt bra och är uttagen till Norden Ranking Final i slutet av 

september. Kenny har under detta är klivit från plats 21 till 9:a på ranking av bästa skyttar. 

Även svårt att få klubbar att arrangera DM och tävlingar i skeet, som tur är finns det några. 

Vi har inlett ett samarbete med Oppunda JSK för att bredda distriktet. 

Vi hade SM i skeet i samtliga klasser i augusti en av de bättre tävlingarna som genomförts i 

modern tid i Sverige med 115 deltagare och med hög klass, så visst går det att arrangera något 

bra. 

Och som alla känner till har vi 4st kvotplatser till OS2012 klara och fler får vi nog. 

Den största händelsen som har blivit historia är Niklas Ringborgs 3:e raka SM guld, och detta 

har inte hänt i modern tid varför jag tycker han bör utses som årets skytt då det inte finns så 

många jämförbara prestationer. 

Vi har även börjat se till att distriktet/regionen betalar 20:-per startande för att få intäkter till 

våra medaljer men motstånd finns  (vilket jag kan hålla med om) som tycker att 20an ska 

tillfalla distriktet vid tävlingar som berör DM/RM. 

Jag hoppas att detta inte blir några problem och att någon annan (förslag på finansiering finns) 

i så fall. 

Göran Steen 


